
NSBF- protokoll Nr 10/2023 fört vid extra styrelsemöte 240206 kl. 18.00 – 19.00 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Britta Westergaard LUL, Majlis 

Israelsson NOR, Håkan Jonsson SUN samt Gun-Britt Jansson SKL.  

Frånvarande: Jennifer Andersson-Persson SUN. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Britta Westergaard valdes att justera protokollet jämte ordförande. 

 

4. Motioner 

Det finns 2 motioner från distriktet som är inlämnade till SBF. 

Det blev en lång diskussion med många synpunkter. Några hade uppfattat att det vid 

en utredning om delning endast gällde vårt distrikt, inte hela landet som tanken är. 

Styrelsen enades, dock med en reservation av Majlis som inlämnat en 

protokollsanteckning enligt följande:  

Håller med om att distriktet är stort till ytan och att allting blivit dyrare. Däremot 

instämmer jag inte i uppfattningen att samarbetet mellan föreningar blir bättre med 

en delning. För att samarbetet mellan föreningarna ska bli bättre behövs andra 

åtgärder, t.ex. regelbundna ordförandemöten via Teams och arbetsgrupper i vissa 

frågor, t.ex. arbetet med Vita fläckar. I arbetsgrupper bör representanter från flera 

föreningar ingå. Om inte samarbetet eller engagemanget finns bland medlemmar och 

föreningar hjälper det inte hur litet eller stort distriktet är. 

I motionerna hänvisas till en enkät genomförd under 2019. I motionerna skrivs det 

att det var en klar majoritet för att försöka få till stånd en delning av distriktet. Åtta 

föreningar var för en delning, sex föreningar var emot en delning. En förening 

svarade inte. Min uppfattning är att det kan man inte kalla för en klar majoritet och 

enkätresultatet borde tydliggöras i motionerna. 

Vid en eventuell delning kan följande problem uppstå: 

-     Att hitta ledamöter och suppleanter till styrelser, arbetsgrupper och andra       

funktioner. Redan idag är det svårt att hitta medlemmar som vill ta på sig ideella 

uppdrag. Att det blir färre klubbar och medlemmar vid en delning torde inte göra det 

lättare. 

- Att utmaningarna för spelare vid DM försämras då konkurrensen minskar. 



Dessutom finns en risk för att vissa klasser inte kommer att uppnå DM-status då 

spelarunderlaget vid en delning minskar. 

- Att det finns en uppenbar risk med en försämrad ekonomisk situation när ett 

distrikt ska bli två. 

Jag instämmer i NSBF:s beslut att första att-satsen i SKL:s motion stryks. Under 

förutsättning att Bodens förslag avser hela Sverige instämmer jag i NSBF:s beslut att 

en ny utredning tillsätts för att undersöka nuvarande distriktsindelning. I SKL:s 

motion står det redan att det avser hela landet. 

Beslut: Styrelsen avslår första att-satsen i SKL:s motion.  

Styrelsen tillstyrkes att-sats två i SKL:s motion samt Bodens yrkande. 

5. Seriespel 2024 

Anders redovisade att det är väldigt få som anmält sig till distriktets seriespel. 

I öppen div 3 har 2 lag anmält sig. Till div 3 veteran har 5 av 6 anmält sig. Till div 4 

veteran södra, 1 lag och till veteran norra, 8 lag. Både Luleå och GBC har anmält 2 lag 

till div 4 veteran norra. 

Majlis meddelade att hon i samtal med Mats Hult under dagen fått veta att de 

anmäler sig till div 3 vet samt 2 lag till div 4 vet södra. 

Vi kan inte ha mer än 6 lag till veteran norra. Luleå väljer då att flytta ett lag till div 3 

öppen. Anders ska ta kontakt med Kalix och GBC för att höra om någon av dem, eller 

båda, kan tänka sig ha ett lag i div 3 öppen. Alternativt att GBC flyttar ett lag till div 4 

södra. 

 

6. Nästa möte 

Blir digitalt den 19 februari kl. 18.30 

 

7. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Britta Westergaard 

 

 

 


